



活流医治中心 [前称为槟城爱流事工]
Rhoe Healing Centre - Asian Ministries Penang
(Formerly known as Ellel Ministries Penang)

概述

您是否正在寻求生命中的医治、指引或突破？

在活流医治中心，个人预约服事（PMA）是我们一项根植于路加福音 9:11 的核心事工。

这是一个保密的，2-3小时一对二的服事，旨在通过圣经教导和祷告来帮助您处理和应对生活中的挑战。在一个安全且支持的环境中，经历神的医治更新与恢复。

“耶稣接待他们，对他们讲论神国的道，医治那些需要医治的人。”
(路加福音 9:11)



个人预约服事 (PMA)

通过祷告、圣经真理和圣灵的带领，
带下医治与恢复

你可以期待的

- ▶ **以真理为准绳的辅导和祷告服事：**
我们的服事都基于圣经真理来给予引导和祷告，邀请圣灵的同工带下医治、释放和恢复
- ▶ **绝对的保密与安全：**
这是一个完全安全与保密的服事，您将从我们受过培训及富有经验的同工团队那里获得同理心的支持，我们倾听而不作评判，为您的医治创造一个温馨的环境
- ▶ **全面性的服事：**
旨在不仅仅解决表面症状，而是深入探究您挣扎的根本原因，将神的医治与恢复带入您生命的每个领域

可以申请服事的

- ▶ 寻求身体、情绪或属灵突破和医治的基督徒

申请方式

- ▶ **参加个人服事教程：**
在个人服事预约之前，您需要完成个人服事教程。这是一个预录的教学视频，你完全可以按照自己的节奏完成教程以获得关于医治与恢复的基要圣经教导
- ▶ **一对一的指导：**
完成教学视频后，我们将联络您进行一对一的指导，我们会为您祷告，求圣灵充满您，并进一步为您的个人服事预约做准备



SCAN ME

联络我们

经历神的医治与恢复

<http://tiny.cc/RHCPMATutorial>

+6018 298 0911



活流医治中心 [前称为槟城爱流事工]
Rhoe Healing Centre - Asian Ministries Penang
(Formerly known as Elie Ministries Penang)

OVERVIEW

Are you seeking healing, guidance, or a breakthrough in your life?

At Rhoe Healing Centre, our Personal Ministry Appointment (PMA) is a cornerstone ministry rooted in Luke 9:11

This confidential 2-3 hour, two-on-one session is designed to address life's challenges through biblical principles, and prayer. Experience God's transformative power, healing, and restoration in a safe and supportive environment.

"He welcomed them, spoke to them about the kingdom of God, and healed those who needed healing." (Luke 9:11)

WHAT TO EXPECT

- ▶ **Biblical Counseling and Prayer:**
Rooted in Scripture, each session offers guidance and focused prayer, inviting the Holy Spirit to bring healing, deliverance, and restoration to every area of your life.
- ▶ **Confidential and Safe:**
Held in a safe, private space, you'll receive empathetic support from experienced ministers who listen without judgment, creating a nurturing environment for healing.
- ▶ **Holistic Approach:**
Designed to not just about addressing symptoms but getting to the root causes of your struggles and bringing God's healing and restoration to every area of your life

WHO CAN APPLY

- ▶ Christians seeking physical, emotional, or spiritual healing



PERSONAL MINISTRY APPOINTMENT

A Restorative Biblical Counseling and Prayer Session

HOW TO APPLY

- ▶ **Attend the Personal Ministry Tutorial:**
Before the Personal Ministry Appointment, you are required to complete a series Pre-Recorded Teaching Videos for your to gain foundational biblical teachings on healing and restoration at your own pace.
- ▶ **1:1 Guided Session:**
After watching the videos, you will have a one-on-one guided session where we will pray for the infilling of the Holy Spirit and further prepare you for your Personal Ministry Appointment.



CONTACT US

Experience God's healing and restoration today.

<http://tiny.cc/RHCPMATutorial>

+6018 298 0911